
钛法兰、钛合金法兰，TA1，TA2，TC4

产品名称 钛法兰、钛合金法兰，TA1，TA2，TC4

公司名称 宝鸡市金台区钛城有色金属材料加工厂

价格 320.00/千克

规格参数 品名:钛法兰
牌号:TA1，TA2，TA3，TA4，TC4
产地:中国宝鸡

公司地址 中国 陕西 宝鸡市 宝鸡市金台区高家坪引渭渠边

联系电话 86-09173576186/3576752/3576593 13008475949

产品详情

品名 钛法兰 牌号 TA1，TA2，TA3，TA4，
TC4

产地 中国 宝鸡 钛含量≥ 99.6（%）
杂质含量 0.4（%）
产品名称 钛法兰，钛合金法兰
执行标准 asme/ansi b16.5,din2633,din1092,gost12815,jis b2212, din2627-2628,gb/t 9111
牌号 gr1, gr2, gr3, gr4, gr5, ti6al4v eli, gr7, gr9, gr12, gr23, ti6al7nb
规格 根据客户要求
应用 航空，航天，军事，石油化工，冶金，制盐等。
最小起定量 5件
供货能力 每月3吨

 宝鸡市宇航钛业有限责任公司(原宝鸡市钛城有色金属材料加工厂)是集科研和生产为一体的钛产品和
相关有色金属加工的生产厂家。厂部设有技术部，专业从事钛产品的研究及开发。主要生产设备有锻压
设备四台、轧机一台组、煤气发生炉三台、电阻加热炉三台、热处理炉三台、zx7-400氩弧焊机6台、自动
车床.普通车床12台、刨床一台、40.m1080无芯磨床三台。我公司具有年产240吨磨光棒、20吨丝材、10吨
弧形板、150吨板材、120吨管材，1000吨锻件的生产能力。

主导产品有：

 材料类：镍、锆、钛及钛合金棒、丝、板、管、弧形板。可按astm、ams和gb/t系列标准为客户提供各
种规格、质量优异的棒、法兰、环、饼等。

 设备类：非标准设备、钛储罐、盘管、换热气、钛网篮、离心机、搅拌机、水处理阳极板等。

标准件类：钼、镍、钛制螺栓、螺母、假肢连接件。本厂具有起点高工艺成熟设备先进生产能力强等多
方面的优势。



通过iso9001:2000质量管理体系认证.荣获国家权威检测达标品牌--国家质量检验连续合格产品.中国质量检
验协会(2005年公告).荣获中国中轻产品质量保障中心2004--2005年<<质量信誉双保障示范单位>>荣誉.荣
获陕西经济发展战略研究会授予<<陕西省知名品牌优秀先进单位>>称号!

company profile

baoji yuhang titanium co., ltd. is located in titanium valley–baoji, china, covering the area 18,000 square meters,
workshop area 6800 square meter, and specialized in manufacturing of non-ferrous materials and equipments for
applications in the aerospace, medical, and other industries area. the company has own technical department for
doing the research and development of non-ferrous metal.

the leading products can be classified into three general groups:

1. materials: non-ferrous metal strip, sheet and plate, bar and rod, ingot and billet, flange and other forgings.

2. non-standard equipments, titanium tank, coil tube, heat exchanger, titanium basket, water treatment anode plate
and so on.

3. special-shaped parts, standard parts and other customer-designed parts

we do these products strictly according to the specification astm, ams, iso, din, jis or gb/t that required by customers.

yuhang ti is iso9001:2000 international quality management system certified. and all metal products from yuhang ti will
be inspected by quality control department to ensure the high quality. the company was founded based on first-rate
customer service, fast turn around and no minimum order. we take pride in being a leader in customer service and
being able to supply titanium mill products in a reliable and effective manner. our sales associates are knowledgeable
about the titanium markets and manufacturing needs of the industries serviced. we want to make your interaction with
us as pleasant as possible. our friendly representatives are always ready to help you！

products list

manufacture

titanium and titanium alloy

titanium and titanium alloy ingot and billet

titanium and titanium alloy plate

titanium and titanium alloy strip and sheet

titanium sheet for heat exchanger

titanium and titanium alloy bar

titanium and titanium alloy rod

titanium and titanium alloy forgings — flange, ring and disc

titanium and titanium alloy fastener



titanium and titanium alloyfabricated parts – outdoor gear and customer-designed

titaniumbone setting (osteosynthesis) tools

titanium neurosurgery instruments

nickel and nickel alloy

nickel strip

nickel and nickel alloy sheet

nickel and nickel alloy plate

nickel and nickel alloy bar

nickel and nickel alloy rod

nickel disc (forged)

copper nickel flange

other non-ferrous metal

composite panels

molybdenum sheet and plate

molybdenum rod

molybdenum disc

zirconium sheet and plate

zirconium bar

zirconium rod

niobium sheet and plate

niobium rod

distributor

titanium and titanium alloy

titanium and titanium alloy foil

titanium and titanium alloy tube and pipe

titanium tube and pipe for heat exchanger



titanium and titanium alloy wire

nickel and nickel alloy

nickel foil

nickel and nickel alloy tube and pipe

nickel tube and pipe for heat exchanger

nickel wire

other non-ferrous metal

molybdenum tube and pipe
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